

製造業

Manufacturing



銅獎
Bronze Award

嘉利國際控股有限公司 - 東莞鳳崗嘉輝塑膠五金有限公司；東莞鳳崗嘉安塑膠五金有限公司

Karrie International Holdings Limited - Dongguan Feng Gang Castfast Metal & Plastics Company Limited; Dongguan Feng Gang Caston Metal & Plastics Company Limited

東莞鳳崗嘉輝塑膠五金有限公司及東莞鳳崗嘉安塑膠五金有限公司秉承嘉利集團的可持續發展及環保使命，設有專責委員會推行環保節能及清潔生產項目，於2011年至2012年間投放超過二百多萬資金。各項目均有明顯成效，每年可節省超過百萬元。

In accordance with Karrie Group's sustainable development and environmental protection mission, we have established a dedicated committee to implement projects of environmental protection, energy saving and cleaner production. From 2011 to 2012, we invested more than two million dollars in these projects and achieved a remarkable saving more than a million dollars each year.



採用生物顆粒燃料替代柴油燃料，節能效率達66%。
Diesel oil was replaced by biological granular, saving 66% of energy.



注塑機伺服系統節能改造項目，節約能源及降低噪音。
HEs servo system for injecting mold is modified to save energy and reduce noise.



污水處理中心於2001年啟用，污水經處理後會用於澆灌花木和洗手間沖水等。
The Sewage Treatment Center was set up in 2001 and the treated wastewater is used in irrigation and toilet flushing etc.



以電動叉車取代傳統柴油或石油氣叉車，減少碳排放，節省傳統燃料、水及機油等費用。
Diesel oil or LPG forklifts have been replaced by electric forklifts, which reduced carbon emission and the cost of traditional fuel, water and oil.